
Bestyrelsesmøde 4.6.11

Tilstede: Formanden, Ullrich, Voigt og Pantani.

Dagsorden.

1. Evaluering af forårets løb.

2. De sociale løb.

3. Mulighed for at formanden trækker sig.

4. evt.

Referat:

1. Evaluering af forårets løb. Bestyrelsen er generelt enige om at sæsonen er 
forløbet godt, dog med visse forbehold.

• At der er for stor stress fra visse ryttere med at komme i gang med løb, 
dette skal forsøges udfaset, da det skaber dårlig stemning. Det skal være 
socialt.

• Folk skal følge færdselsreglerne.

2. De sociale løb. Bestyrelsen synes at de sociale løb er et godt tiltag, dog skal 
retningslinierne være mere præcise. Bestyrelsen har enstemmigt besluttet at, 
ved alternative løb skal der min. køres race over 30km og at fællesløbet skal 
min have den dobbelte længde. Samt at alle skal vente på alle ved punktering, 
da det sociale aspekt ellers forsvinder.

3. Mulighed for at formanden trækker sig. Formanden bliver på posten, han skal 
tænke mere på hvilket forum diskussioner tages i.

4. Evt. Voigt vil undersøge mulighed for sponsor tøj.

Mvh.

Formanden 


